
     

香港科技創新促進組 Hong Kong Technology Advancement Group  

智慧校園培訓計劃 2024 

學校參與者申請表 (二) 

申請截止日期： 

學生訓練環節 - 2024 年 4 月 12 日  

老師培訓課堂 - 2024 年 4 月 30 日 

1. 計劃詳情 

名稱：智慧校園培訓計畫 2024  

參賽名義：學校名義（由學校老師代表申請） 

2024 年活動時間表： 

第一階段 到校講座：介紹科技趨勢及本計劃特色  - 1月至 4月 申請表 (一) 

第二階段* 

老師培訓課堂（一）: 10:00 – 17:00 香港資訊科技學院

(青衣) 5月 11日 

申請表 (二) 

- 教室和學校管理的網絡安全 

- 生成式人工智能                 

老師培訓課堂（二）: 10:00 – 17:00 香港資訊科技學院

(青衣) 5月 18日 - 數據素養：提升競爭力的關鍵 
- 網絡安全 和 Google 工具及實驗室練習 
學生訓練環節（一）: 09:30 – 14:15 Google Hong 

Kong Office 
 (銅鑼灣) 4月 20日 

- 無人機編程體驗 - 自動飛行任務挑戰 
- 人工智能體驗課程 - 如何創建 AI 補習老師 
- 人工智能體驗課程 - 如何創建顧客服務 AI 
- 如何使用無編碼平台 創建房室管理系統 
學生訓練環節（二）: 09:30 – 14:15 Google Hong 

Kong Office 
 (銅鑼灣) 4月 27日 - 無人機 3D 地貌掃描應用 

- 與 The Sandbox 探索 Web 3.0 世界 
- 虛擬 vs 現實的創新應用 
學生訓練環節（三）: 10:00 – 13:30 Google Hong 

Kong Office 
 (銅鑼灣) 5月 4日 - 透過 ArcGIS 線上平台搜尋開放數據和講

解應用程式範例 
- 使用 Arc GIS 作空間分析與說故事 

第三階段 

「智慧校圍專題研習競賽 2024」計劃籌備 - 4月至 6月 

「智慧校圍專題研習競賽 2024」演示篩選 （地點待定） 7月 6日 

「智慧校圍專題研習競賽 2024」項目展示 灣仔會展 8月 23至 26日 
（會展展示時段待定） 

第四階段 「智慧校園培訓計劃 2024」嘉許典禮 灣仔會展 8月 26日（暫定） 

*教師和學生或需自攜筆記型電腦參加工作坊，以進行現場練習。 
詳細資訊 - 請參閱網站 https://events.hk-tag.org/12-week-iampt-enrichment-series-2024/  以及我們即將發送的電

子郵件或 WhatsApp 訊息。 
 

2. 遞交申請表 

請於限期前將申請表遞交至 HKtag 秘書處郵箱（event@hk-tag.org）。 

https://events.hk-tag.org/12-week-iampt-enrichment-series-2024/
mailto:event@hk-tag.org
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3. 負責老師資訊 

負責老師姓名 先生/小姐/女士* 

學校名稱  

電郵地址  
電話號碼  
(可用WhatsApp) 

 

*請剔除不適用者 
 

4. 出席老師培訓課堂者之聯絡資訊 

備註： 
(1) 本計劃之老師培訓課堂為自由參與，不會影響學生之報名成功率。 
(2) 每間學校可有最多兩位老師出席老師培訓課堂。  

 

老師 (1) 資訊 

老師姓名 先生/小姐/女士* 

電郵地址  
電話號碼 
(可用WhatsApp)  

出席時段  5 月 11 日       5 月 18 日（請以Ö表示出席該時段） 

*請剔除不適用者 
 

老師 (2) 資訊 

老師姓名 先生/小姐/女士* 

電郵地址  
電話號碼 
(可用WhatsApp)  

出席時段  5 月 11 日       5 月 18 日（請以Ö表示出席該時段） 

*請剔除不適用者 
 

5. 學生資料 

報名學生人數：___________________ (級別:  ______________)  
 

# 此計劃要求報名學生參與「第二階段：訓練環節」及組隊參與「第三階段：智慧校圍專題研習競賽 2024」。 
 

6. 活動查詢 

如有查詢，請以電郵（event@hk-tag.org）或 WhatsApp（6394-7099）聯絡 HKtag 秘書處。 

備註：  
- 請確定此申請表上填寫的所有姓名是否正確，因為我們將向所有符合資格*的參與者頒發電子結業證書。學生須各自出席兩日課堂才
獲結業證書。 

- 學生訓練環節的場地人數有限，報名以先到先得安排。如反應熱烈，人數超過房間容量，HKtag將為無法提前註冊的學生發
出 zoom link，以供遙距學習。



 

學校名稱: _________________________________________________________________________ 

負責老師: _________________________________________________________________________ 
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編

號 

學生個人資料 出席時段 (最少兩日) 

英文全名 中文全名** 年級 電話號碼 
(可用WhatsApp) 電郵地址 4 月 20 日 4 月 27 日 5 月 4 日 

1         

2         

3         

4         

5         

6         

7         

8         

9         

10         

**如適用 
請於 2024 年 4 月 12 日前將填妥的表格電郵至 event@hk-tag.org  



 

學校名稱: _________________________________________________________________________ 

負責老師: _________________________________________________________________________ 
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編

號 

個人資料 出席時段 (最少兩日) 

英文全名 中文全名** 年級 電話號碼 
(可用WhatsApp) 電郵地址 4 月 20 日 4 月 27 日 5 月 4 日 

         

         

         

         

         

         

         

         

         

         

**如適用                如果需要更多表格，請自行列印 
請於 2024 年 4 月 12 日前將填妥的表格電郵至 event@hk-tag.org   
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收集個人資料聲明（英文版）Personal Information Collection Statement 
 
Statement of Purpose 
The Hong Kong Technology Advancement Group (HKtag) respects the privacy of individuals. We do our best to 
ensure the collection, usage, storage, transfer and disclosure of your personal data according to the Personal Data 
(Privacy) Ordinance. We ensure that our association complies with the requirements of this Statement and the Privacy 
Policy Statement. This Statement explains our policies and practices on handling personal data. 
 
Purpose of Collection 
Your personal data will be used for the purposes related to the participation in different programmes and activities, the 
issuance of receipts, collecting user feedback and conducting analyses. We may send any promotional news and 
information related to the programmes, activities, courses, and services of HKtag to you using the contact information 
you have provided. If you do not wish to receive the promotional news and information related to the HKtag, you may 
indicate your objection to us anytime. Please note that it is mandatory for you to provide personal data marked with 
asterisks (*). In the absence of your complete and accurate personal data, we may not be able to provide you with the 
services you required, or it may also result in being deferred or rejected. 
 
Transfer data 
The personal data you provide will be made available to persons working in the association or persons designated on a 
need-to-know basis. HKtag does not rent, sell, transfer, or disclose your personal information with other people or 
non-affiliated companies except under the following circumstances: i. any agent, contractor or third-party service 
provider who provides administrative, telecommunications, computer, or any other services to HKtag in connection 
with the operation of its business; ii. the services requested by you is provided by the person or company concerned; 
iii. with your prior consent; iv. we believe that it is necessary to share information in order to investigate, prevent, or 
take action regarding illegal activities, suspected fraud, or situations involving potential threats to the physical safety 
of any person; v. to satisfy any applicable law, regulation, legal process, enforceable governmental request and 
administrative requirements. 
 
Access to and Update Personal Data 
You should update your personal information with us shall there be any change; otherwise HKtag may not be able to 
provide the services you request. You can make your request by completing the Data Access Request Form (OPS003) 
available from the Office of the Privacy Commissioner for Personal Data 
(https://www.pcpd.org.hk/english/publications/files/Dforme.pdf) and/or submitting the request in writing; and sending 
the details to event@hk-tag.org. When such requests are made, HKtag will check the requestor’s identity to ensure the 
requestor is legally entitled to make the data access or correction request. Your request will be answered in 2 weeks. 
A fee may be charged for complying a data access request. HKtag shall or may refuse to comply with a data access 
request in the circumstances specified in section 20 of the Personal Data (Privacy) Ordinance, for example, the 
requestor fails to provide necessary information to HKtag. 
 
Hong Kong Technology Advancement Group (HKtag), as the Organiser of “Smart Campus X InnoTech Taster Program”, has all rights reserved in regard of 
this initiative and is the final decision maker to all results and revision made according to different arrangements for this event. 香港科技創新促進組（HKtag）
作為「智慧校園培訓計劃」的主辦機構，保留有關此活動的所有權利，並為本次活動所有結果及不同安排而作出修改的最終決策者。 

Contact: Hong Kong Technology Advancement Group Limited 
Address: Room 1608, 16/F, Apec Plaza, No. 49 Hoi Yuen Road, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong 


